
                                              

Motie: openbaar vervoer Bravis 

De gemeenteraad van de gemeente Steenbergen in vergadering bijeen op 4 november 2021, 

In de gemeente Steenbergen zijn onze inwoners direct verbonden aan het Bravis ziekenhuis, deze 

heeft 2 vestigingen, 1 in Roosendaal en 1 in Bergen op Zoom, op redelijk korte termijn gaat dit 1 

groot Bravis ziekenhuis worden met als vestiging plaats Roosendaal 

Wij willen zien dat dit nieuwe ziekenhuis voor iedere inwoner vanuit onze kernen met het openbaar 

vervoer bereikbaar zal blijven. 

 Overwegende dat: 

• Er een groot nieuw Bravis ziekenhuis gaat komen 

• Wij zien dat het openbaar vervoer steeds verder wordt afgebouwd 

• Wij willen dat iedere kern een openbaar vervoer zal behouden om bij het Bravis ziekenhuis 

te komen. 

Draagt het college op: 

• Zorg te dragen dat in de gesprekken met de vervoerders en de provincie Noord-Brabant onze 

wens om dit nieuwe Bravis ziekenhuis met het openbaar vervoer bereikbaar zal blijven. 

• Zorg te dragen dat deze bereikbaarheid van het nieuwe Bravis ziekenhuis vanuit iedere kern 

in onze gemeente Steenbergen zal zijn. 

• Zorg te dragen dat de gemeenteraad op de hoogte wordt gehouden van deze gesprekken. 
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